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Informacija apie Asmenų su negalia reikalų koordinatorių 
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Kas yra asmenų su negalia reikalų 

koordinatorius? 

 

Asmenų su negalia reikalų koordinatorius yra 

darbuotojas. 

Jis padeda žmonėms su negalia.  

Pavyzdžiui, padeda: 

• Spręsti klausimus dėl išmokų. 

Išmokos yra pinigai,  

kuriuos žmonėms moka savivaldybė. 

• Gauti pagalbą. 

Pavyzdžiui, pasako,  

į kokią įstaigą reikia kreiptis,  

kad žmonės su negalia gautų pagalbą.  

Toliau tekste asmenų su negalia reikalų 

koordinatorių vadinsime Koordinatoriumi. 

Koordinatorius dirba Plungės rajono 

savivaldybėje. 
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Ką daro Koordinatorius? 
 
Koordinatorius: 

• Padeda žmonėms su negalia  

gauti pagalbą. 

Pavyzdžiui, padeda: 

o susitarti dėl paslaugų  

Pagalbos namuose; 

o pateikti dokumentus dėl paslaugų  

Pagalbos namuose. 

• Pataria, kur kreiptis dėl pagalbos. 

Pavyzdžiui, pasako,  

kur reikia eiti ar skambinti, 

kad žmonės su negalia gautų paslaugas.  

• Bendrauja su įstaigomis,  

kad žmonės su negalia  

gautų paslaugas ir paramą. 

Pavyzdžiui, susisiekia su įstaigomis,  

kad žmogus su negalia  

gautų transporto paslaugą. 

 
 

 Koordinatorius dirba tam: 

• Kad žmonės su negalia būtų  

apsaugoti ir gerbiami. 

• Žmonių su negalia kasdienis gyvenimas  
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būtų lengvesnis. 

Pavyzdžiui, būtų lengviau dirbti.  

• Kad žmonės su negalia jaustųsi svarbūs. 

 
 

Koordinatorius gali Jums padėti kai: 

• Jums reikia pagalbos. 

Pavyzdžiui, Jums reikia pritaikyti  

Jūsų būstą. 

• Ieškote informacijos. 

Pavyzdžiui, norite sužinoti,  

kokias išmokas Jūs galite gauti. 

• Turite klausimų apie paslaugas. 

Pavyzdžiui, nežinote, kur reikia kreiptis, 

kai Jums reikia asmeninio asistento arba 

pagalbos namuose. 
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Kaip susisiekti su Koordinatoriumi, 

jeigu reikia pagalbos? 

 

Jeigu norite susisiekti su Koordinatoriumi, 

Jūs galite: 

 

• Paskambinti telefonu. 

Telefono numeris yra 

+370 665 58303. 

 

 

 

 

• Atsiųsti elektroninį laišką. 

Elektroninio pašto adresas yra 

ruta.gelzine@plunge.lt. 
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Kas dar padeda žmonėms su negalia? 

 

 

 

Žmonėms su negalia padeda įvairios įstaigos. 

Žmonėms su negalia padeda: 

• Sveikatos priežiūros įstaigos,  

pavyzdžiui ligoninės. 

• Švietimo įstaigos,  

pavyzdžiui, mokyklos. 

• Su darbu ir profesija susijusios įstaigos, 

pavyzdžiui, Užimtumo tarnyba. 

• Kitos įstaigos,  

pavyzdžiui, asmenų su negalia 

organizacijos. 
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Teksto originalą parengė Plungės rajono savivaldybės administracijos  

Socialinės paramos skyriaus asmenų su negalia reikalų koordinatorė Rūta Gelžinė. 

 

Tekstą lengvai suprantama kalba rengė Rūta Gelžinė. 

 

Tekstą redagavo Inga Daraškienė. 

 

Tekstą vertino Justina Markevičiūtė. 

 

Teksto vertinimą koordinavo Paula Stašaitienė. 

 

Iliustracijų šaltiniai: 

• https://www.freepik.com/ 

• https://arasaac.org/ 
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